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Apning – Magne Rø – i begynnelse var ordet. Likeverd.  

Godkjenning av referat  - Godkjent 

Saker til behandling 

32/21 Plan for misjonsprosjektet og tur 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 27.10.2021 32/21 

 
 
Forslag til vedtak 
 
ingen 
 
Møtebehandling 

Marte Solbakken Leberg presentert tanker om plan for arbeid med misjonsprosjektet 
og tur. Se utdelt skriv som ettersendes referatet.  
 
Tur vil øke engasjementet, og ønskelig å sende noen som kan utgjør en komite i 
etterkant.  
 
Misjon generelt kan være ett tema som kan tas opp i andre sammenhenger også. 
Flere tema som kan belyses; f.eks. misjon og dialog, misjon som bistandsarbeid osv.  
Forslag på flere økonimiske aktiviteter: som grønn menighet – salg av brukte varer til 
inntekt for misjonsprosjektet.  
Misjonsalliansen kan brukes som støtte.  
 
Foreslår å sende 5 – 6 personer, hvor en betales av bispedømmet (gevinst), også 
mulig ved verving av fastegivere (4), får man dekket en tur til, andre koster 10 000 pr. 
stykk.  
Fint med voksne og ungdom sammen. Fint med voksne som blir i menigheten, mens 
ungdommen kanskje flytter, men får med seg en opplevelse for livet og kan skape et 
livslang engasjement hos de. 
 
Første del av påsken, evt. sommerferie / høstferie aktuelle reistetidspunkt  
(Taizeturen er først uken i sommerferien).  
 
Rådet støtter å reise til vårt prosjekt i Liberia. Rådet mener det er et positivt formål. 
Ønsker å gi økonomisk støtte. 
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De ble drøftet hvordan man skulle velge hvem som skulle dra.  
- Det er viktig at vedkommen ønsker å bidra aktivt ift menighetens 

misjonprosjekt som komitemedlem etter tur.  
- Krevende tur å delta på, man må være i god form.  
- Kjøre med biler og ikke buss, så kan ikke være flere enn 5 – 6 denne gangen.  
- Alder – heller noen yngre enn eldre. Noen som kan være aktiv og skape 

engasjement over tid i flere år etter turen.  
- Noen som er engasjert i problemstillingene og historien og vil lese seg godt 

opp før tur.  
 
Sikkerhet – Liberia er et sted det er lett å få til tur ifg Misjonsalliansen.  
Korona – det man undersøkes om det er noen ekstra forbehold ift det.   
 
Vedtak  

Menighetrådet er positiv til skrivets innhold og tanker om tur til Liberia. Det støttes å 
opprette en komite for å planlegge turen. Staben får mandat til å plukke ut 5 – 6 
personer til denne komiteen, hvorav 2 er ungdom, 1 – 2 er stab, og det forutsettes de 
voksne som ikke er ansatte betaler en egenandel.  
 

 

 
33/21 Regnskap 3. tertial 2021Byåsen menighet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 27.10.2021 33/21 

 
Møtebehandling 

Menighetsforvalter presenterte regnskapet pr. 30.9.21. Se saksfremstilling, 

Vedtak  

Regnskapet til Byåsen menighet pr. 31.9.21. tas til etterretning. Det settes opp sak 
på et senere møte hvor fondsbeholdning gjennomgås for å se på forvaltning av 
kapitalen, og hvordan den kan evt. brukes til menighetsvirksomhet.  

 
34/21 Budsjettrevisjon 2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 27.10.2021 34/21 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Foreslått revidert budsjett vedtas.  
 
Møtebehandling 
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Menighetsforvalter gjennomgikk forslag til revidert budsjett. Se saksfremstilling. 
 
Vedtak  

Foreslått revidert budsjett vedtas. 

 

 
35/21 Byåsen budsjett 2022 - første behandling 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 27.10.2021 35/21 

 
Møtebehandling 

Innspill hittil:  
Streamingutstyr (overta etter NRK) Får avklart på tirsdag mulghetene.  
Streaming – honorar – ønskes streaming fortsatt etter korona? (Koster ca. 1000,- pr. 
gang, noen ganger litt mer)  
Misjonstur 
Andel oppussing kjøkken (allerede vedtatt)  
Ungdomsarbeider (som allerede vedtatt) 
Taizetur (allerede vedtatt)  
Innsamlingsaksjon flygel 
Flygelinnkjøp? (antas realisert i 2022, tas ikke med i år) 
Utvikling av frivillighet. 
Stabstur 
Musikk til radiogudstjenestene 
Behov for avlastning stad – innleie av støtte tjenester der det er nødvendig.  
Uteområdene – mer penger til siste finish etter Kfit er ferdig? Trengs det en 
egenandel? Kan tas av fond, trenger ikke å budsjettere på resultat.  
Frivillighet – postering som gir noe å gå på. Gudstjenesteutvalget og oppfølging av 
frivillige.  
Material til samtale- bibelgrupper.  
Hjertestarter – båre – fellesråd?  
 
Vedtak  

Overnnevnte innspill tas med i budsjettforslaget for 2022. På novembermøte hvor 
budsjettet skal vedtas, tas også fram handlingsplan til evaluering og for å se om det 
er andre økonomisike prioriteringer som er nødvendige.  
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36/21 Forberedesler før folkemøte om utbygging Selsbakkvegen 47 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Byåsen menighetsråd 2019 2023 27.10.2021 36/21 

 
Møtebehandling 

Ludvig orienterte.  
Byåsen arbeiderlag engasjerer seg i saken fordi de mener det er viktig at politikerne 
er klar over hva de har sagt ja til. Det virker som om det har blitt gjort 
saksbehandlingsfeil mm.  
De inviterer til et folkemøte mandag 8.11. hvor alle parter og nærmiljø inviteres. 
Sigmund Knutsen også er engasjert og kommer på møtet. Sigmund har oppfordret 
menigheten til å skriver et leserinnlegg om saken. Ludvig foreslår å skriv et 
leserinnlegg sammen med andre lokale aktører, etter folkemøtet.  
 
To viktige momenter som kom fram i samtalen:  

- Estetikk – kirka skal være signalbygget 
- Parkering – både reduksjon i parkering i omårdet, men også leiligheter uten 

parkeringsmuligheter.  
 
Hvor poliitisk skal man være? Steinars innlegg bra og balansert. Hvem ønsker et 
signalbygg utenom utbygger?  
 
Viktig at det ikke blir polariserende utsagn – kanskje flere kan samles om det som vi 
uttaler? At kirken utspill kan ha en samlende effekt? 
 
Vedtak  

Byåsen menighetsråd lager et leserinnlegg på vegne av menigheten. Det foreslås å 
bruke innlegg fra Steinar Leirvik skrevet i fjor. Ludvig hører med Steinar og det 
sendes inn underskrevet av Olav og Ludvig. Alle oppfordres til å delta på møtet.  

 

37/21 Musikk – flygel – kultur 

Odd Johan referert fra forrige møte i flygelkomitten, men bla. besøk  av Harald 
Bjørkøy, leder av flygelkomite på Byneset. De hadde flere investorer: Tr.heim 
kommune, Sparebank1, en landsforening, menigheten, mellom store investorer – 
mellomstore bedrifter som gir gaven som reklame. Vår komite blir med på konsert på 
Byneset i november.  

Luften i kirkerommet må måles for å finne ut om det er nok med påmontert luftfukter 
eller ikke.  

Legitimitet – hvorfor skal vi ha en flygel? 
- Øke Byåsen kirkes kommunikative kompetanse – nå lengere ut til nye grupper. 

Muliggjøre ting vi ikke har kunne gjort før. 
- Attraktiv til utleie og innspillinger? Bra akustikk i kirken uten kompromisser.  
- Byåsen kirke som et viktig kulturrom i en stor bydel.  
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- Mange amatører som kan ha nytte av instrumentet.  
- Byåsen kirkes status som ressurssenter for frivillighet.  
- Erfaring at sånne aksjoner skaper et bredt engasjement, ofte hos de som ikke har 

eierskap til kirken fra før. Dette kan utløse at flere føler de hører til og utløse 
penger. 

 
Kulturpersoner sitter i komiteen og bruker fritid på dette. Mål – 50 års jubileet i 2024. 
Midt norsk jazz senter. Erbo-fondet. Adlof Øyens legat. Sparebank1. Kulturrom. 
Medlemmene er i gang med forskjellige oppgaver. Skaffer trykk av Håkon Bleken til 
salgsobjekt.  

Kick off konsert. Nidarosdomens guttekor på nyåret? Facebookaksjon. Kommer i 
menighetsbladet november.  

Odd Johan sender referat fra møtet til rådet.  

38/21 Frivillighetsprisen  

Vedtak:  

Etter forslag fra Lasse Lossius, nomineres Eli Halseid til frivillighetsprisen av Byåsen 
menighetsråd.  

 
Orienteringssaker 

0/00 Orienteringssaker Byåsen oktober 2021 
 
Staben v/ Ludvig – gleder oss over gjenåpning med hoppeslått og sjånglør. 
Konfirmantleir – gode tilbakemeldinger fra både ungdom og foreldre. Livsmestring. 
Prestevikar har 4 uker sykemelding. Hadde vikar på konfirmantleir. Diakon delvis 
sykemeldt. Gleder oss over det frivillighetsarbeidet som er oppe og går igjen som 
f.eks. korene.  

 
KFIT v/ Guri – Frivillighetsenter ok hos Kfit. Spørres om uteområdene på neste 
møte. 
 

Evaluering v/ Anne. Vi gikk over tiden. Det meste vi har snakket om var relevant og 
tjenelig. 2 timer er litt lite for alle sakene vi skal ta. AU drøfter videre tidrom for møter. 

 


